
 

 
 
 

Δελτίο τύπου 
 
Παρακολουθώντας τις εξελίξεις των τελευταίων ωρών στον ΟΠΕΚΕΠΕ 

αντιλαμβανόμαστε πολύ εύκολα τη δεινή κατάσταση στην οποία βρίσκεται ο 
Οργανισμός Πληρωμών και Ελέγχων Κοινοτικών Ενισχύσεων. Επιβεβαιωνόμαστε 
απόλυτα για όλα τα λεγόμενα μας των τελευταίων 20 ημερών που τόνιζαν σαφώς ότι 
το εγχείρημα ήταν μια τεράστια φούσκα που άγγιζε τα όρια της φωτογραφικής 
πρόσκλησης για συγκεκριμένες φατρίες του έργου του ΟΣΔΕ καθώς για πρώτη φορά 
στα χρονικά εκδίδεται πρόσκληση-διαγωνισμός που να ζητά λογισμικά ΕΑΕ και 
αποσφαλματώσεων χωρίς προδιαγραφές και ούτε καν μία περιγραφή της πλάκας για 
το θεαθήναι. 

 
 Επιβεβαιωνόμαστε απόλυτα σε όλα τα λεγόμενα μας και διερωτόμαστε ακόμα 

για ποιο λόγο ξηλώθηκε ο Βάρας, για ποιο λόγο ξηλώθηκε ο Παππάς, ποιος τα έβαλε 
με το σύστημα, ποιος τα βρήκε με το σύστημα και ποιο είναι τελικά το σύστημα,γιατι 
μαλλον και οι δυο δικαιωθηκαν? 

 
 Ρωτάμε επίσημα και τον ίδιο τον ΟΠΕΚΕΠΕ να μας απαντήσει σε μία και 

μόνο ερώτηση. Στην ανακοίνωση του αναφέρει πως ΄΄η επανεκτίμηση και 
αξιολόγηση των δεδομένων από τις αρμόδιες τεχνικές υπηρεσίες  κατέδειξε πως ο 
χρόνος που απαιτείται για την εφαρμογή του εγχειρήματος θα έθετε σε κίνδυνο το 
εργο΄΄.  
 
 Η αρχική εκτίμηση των τεχνικών υπηρεσιών ποια ήταν? Τι εισηγήθηκαν οι 
διευθύνσεις του ΟΠΕΚΕΠΕ για την πρώτη πρόσκληση? Καθώς όσων γνωρίζουμε 
(επιβεβαιωμένες πληροφορίες) δεν εισηγήθηκαν τίποτα διότι για τη συγκεκριμένη 
πρόσκληση δεν γνώριζε κανείς τίποτα αφού και αυτοί που έγραψαν την πρόσκληση 
δεν την υπέγραψαν ποτέ. 
 
 Η πρόσκληση με το ευφυολόγημα Φ.Υ.Π.Υ  ήρθε ουρανοκατέβατη στο 
γραφείο, του τότε υπηρεσιακού Πρόεδρου  Δημήτρη Μελά και υπογράφηκε εν 
μία νυκτί. Πάλι καλά που σας έκοψε και αποσύρατε αυτό το έκτρωμα που θα 
οδηγούσε σε απόλυτο τέλμα τη λειτουργία του έργου του ΟΣΔΕ και τις πληρωμές 
επιδοτήσεων 640.000 αγροτών. 
 
 
 



Σε κάθε περίπτωση η Π.Ε.Φ.Α ήταν έτοιμη από την αρχή να αναλάβει όλη τη 
διαδικασία της διεκπεραίωσης του έργου διαμέσου του Φ.Υ.Π.Υ της με απόλυτη 
εγγύηση τις πληρωμές των αγροτών διαμέσου των ΚΥΔ της και επιφυλάσσεται για 
κάθε νόμιμο δικαίωμα που απορρέει από τη συγκεκριμένη τροποποίηση της 
πρόσκλησης. 

 
Προτρέπουμε λοιπόν τη νέα διοίκηση του ΟΠΕΚΕΠΕ καθώς και τους 

εμπλεκομένους του ΥΠΠΑΤ με τον οργανισμό να ακούνε πλέον τους διευθύνοντες 
του οργανισμού και τις τεχνικές υπηρεσίες καθώς είναι οι μόνοι που γνωρίζουν το 
πραγματικό όφελος του οργανισμού και τις διαδικασίες απρόσκοπτης λειτουργίας 
του.  
 
Και αναρωτιόμαστε για ποιο λόγο μέσα στον όλο χαμό την πληρώνουν τα ΚΥΔ 
που ήταν να πιστοποιηθούν για 7 χρόνια και η πιστοποίηση τους γίνεται ετήσια? 
 
Η Πρόταση μας είναι μία: 

• Λογισμικό υπάρχει στον ΟΠΕΚΕΠΕ και το γνωρίζουν όλοι. 
• Cloud υπάρχει στο Υπουργείο Διαδικτυακής Διακυβέρνησης. 
• Αποσφαλμάτωση μπορεί να κάνει ο τεχνικός σύμβουλος 
• Τα ΚΥΔ μαζεύουν τις αιτήσεις. 

Πόσο δύσκολο είναι να το καταλάβετε πια;! 
 
Υ.Γ: 
 
Το ΟΣΔΕ είναι ένα άθλημα που παίζεται από πολλούς παίκτες και στο τέλος κερδίζει 
πάντα ο Γαργαλάκος. 
Gary Lineker 
 
Καληνύχτα σας! 
 
 
 
Με τιμή, 
 
 
     Για το Δ.Σ. της ΠΕΦΑ 
 
 
     Ο Πρόεδρος            Ο Γενικός γραμματέας 
 
       Ντογκούλης Δημήτριος                  Μαλλιαράς Αθανάσιος 
 


